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Zápisnica 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko zo dňa 11.12.2015 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Rokovanie 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko („ďalej len OZ“)  

v súlade s § 13 ods. 4 písm. a)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení 

neskorších predpisov otvorila p. Darina Ninisová, starostka obce. Privítala poslancov OZ  a   

občanov obce. Počet prítomných poslancov je 4, poslankyňa Mgr. Adriana Hirjaková a 

poslanec Ľuboš Hoferica sa písomne ospravedlnili, poslanec Juraj Čillík sa neospravedlnil. 

Hlavná kontrolórka obce Ovčiarsko sa ospravedlnila telefonicky.  Poslanci OZ Ervín 

Schmieger, Jozef Hasko, Ing. Ľuboš Tóth informovali, že poslanec Juraj Čillík poslal e-mail 

9.12.2015 o 19.24.41 im aj Mgr. Adriane Hirjakovej, v ktorom sa ospravedlňoval z neúčasti 

na dnešnom zasadnutí. Starostka obce konštatovala, že ospravedlnenie poslanca Juraja Čillíka 

nebolo doručené na obecný úrad písomne ani prostredníctvom e-mailu starostke obce. 

Starostka obce konštatovala, že zasadnutie OZ je uznášania schopné, počet prítomných 

poslancov je 4. Rokovanie OZ viedla starostka obce. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľku Máriu Isteníkovú a za 

overovateľov zápisnice  Ervína Schmiegera a Bc. Jozefa Hasku. 

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie  Moniku Habáňovú a Ing. 

Ľuboša Tótha. 

OZ zvolilo návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 

 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Vyzvala poslancov OZ na zmenu alebo doplnenie 

návrhu programu zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 116 - 128/2015 zo dňa 20.11.2015  

6.   Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok z Programu rozvoja   

vidieka Slovenskej republiky 2014-2020, číslo výzvy 12/PRV/2015 

     Opatrenie 7 – Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach  
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     Podopatrenie 7.4 -  Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a 

súvisiacej infraštruktúry 

     aktivita č. 6  - investície súvisiace so zvýšením bezpečnosti a prevencie proti 

vandalizmu na verejných priestoroch 

7.   VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne  odpady a    

      drobné stavebné odpady  na rok 2016 - schválenie 

8.   Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko na 1. polrok 2016 -  

      schválenie 

9.   Rozpočtové opatrenie č. 15/2015 

10. Rôzne 

11. Interpelácia poslancov OZ 

12. Diskusia   

13. Záver 

 

Starostka obce Darina Ninisová  navrhla doplniť samostatný bod programu   bod č.7 

Nakladanie s majetkom obce – odkúpenie pozemku parc. č. 376/5 o výmere 1 600 m2  

a následne dala hlasovať o návrhu programu ako celku s doplňujúcim bodom programu. 

Hlasovanie prebehlo nasledovne: 

Prítomní poslanci (menovite):             4 poslanci – Monika Habáňová,   Bc. Jozef Hasko,       

                                                               Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš  Tóth 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     3 poslanci – Ľuboš Hoferica, Mgr. Adriana Hirjaková 

Neospravedlnení poslanci (menovite):  1 poslanec – Juraj Čillík 

Prítomní poslanci (menovite):               4 poslanci – Monika Habáňová,   Bc. Jozef Hasko,   

                                                               Ervín Schmieger,  Ing. Ľuboš  Tóth 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 116 - 128/2015 zo dňa 20.11.2015  

6.   Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok z Programu rozvoja   

vidieka Slovenskej republiky 2014-2020, číslo výzvy 12/PRV/2015 

     Opatrenie 7 – Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach  

     Podopatrenie 7.4 -  Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a 

súvisiacej infraštruktúry 

     aktivita č. 6  - investície súvisiace so zvýšením bezpečnosti a prevencie proti 

vandalizmu na verejných priestoroch 

7.  Nakladanie s majetkom obce – odkúpenie pozemku parc. č. 376/5 o výmere 1 600 m2 

8.  VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne  odpady a    

     drobné stavebné odpady  na rok 2016 – schválenie 

9.  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko na 1. polrok 2016 -  

      schválenie 
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10. Rozpočtové opatrenie č. 15/2015 

11. Rôzne 

12. Interpelácia poslancov OZ 

13. Diskusia   

14. Záver 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 116 - 128/2015 zo dňa 20.11.2015  

Pani Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 116/2015 – č. 128/2015 

prijatých na zasadnutí OZ dňa 20.11.2015: 

Uznesenie č. 121/2015 c) 

Prepracovať a prehodnotiť Cintorínsky poriadok Obce Ovčiarsko na aktuálne podmienky 

obce v súlade so zákonom č. 131/2010 Z.z. o pohrebníctve. Uznesenie nie je splnené, plní sa 

a bude sa schvaľovať na nasledujúcom zasadnutí OZ. 

Uznesenie č. 128/2015 b) 

Zvolať zasadnutie Komisie finančnej pri OZ predsedom za účelom prehodnotenia poplatkov 

za hrobové miesta na miestnom cintoríne. Predseda Komisie finančnej predložil  stanovisko.  

 

Starostka obce informovala poslancov OZ, že v súlade s § 13 ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, pozastavila výkon uznesenia č. 122/2015 

zo dňa 20.11.2015. VZN č. 3/2015 o hospodárení s majetkom a VZN č. 4/2015 Zásady 

hospodárenia s finančnými prostriedkami boli zaslané z dôvodu  podnetu na preskúmanie 

zákonnosti  dňa 1.12.2015 na Okresnú prokuratúru v Žiline. 

 

OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesení OZ č.  116/2015 – č. 128/2015 zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného dňa 20.11.2015. 

 

6.  Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok z Programu 

rozvoja   vidieka Slovenskej republiky 2014-2020, číslo výzvy 12/PRV/2015,     

Opatrenie 7 – Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach  

     Podopatrenie 7.4 -  Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo 

rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane 

voľného času a kultúry a súvisiacej infraštruktúry 

     aktivita č. 6  - investície súvisiace so zvýšením bezpečnosti a prevencie proti 

vandalizmu na verejných priestoroch 

Starostka obce  privítala na zasadnutí OZ Ing. Jána Barčáka, obchodného riaditeľa a.s. ESMO, 

Rosinská cesta, Žilina a požiadala ho, aby informoval poslancov  o výzve na predkladanie 

žiadostí o nenávratný finančný príspevok z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020, číslo 

výzvy 12/PRV/2015.   

Ing. Ján Barčák poukázal na zvýhodnené podmienky  projektov pre obce bez žiadnej 

finančnej spoluúčasti. V rámci aktivity č. 6 ako súčasť investícií so zabezpečením 

kamerového systému na verejných priestranstvách je možné do projektov realizácie navrhnúť 

aj budovanie a modernizáciu verejného osvetlenia.  V  projektoch je možné realizovať nielen 

rekonštrukciu terajšieho verejného osvetlenia (výmena stĺpov a svietidiel)  ale aj vybudovanie 

verejného osvetlenia na nových uliciach  – stĺpy, káble, svetlá výložníky. V obci Ovčiarsko je 

potrebná rekonštrukcia z hľadiska technického  a technologického, čo prinesie aj úsporu 

financií. Novovymenená lampa by mala svietiť 100 000 hodín, čo predstavuje 9 rokov.  Bude 

možná regulácia osvetlenia v obci, v centre obce je potrebné svietiť inak ako na okraji obce.  

Výška rozpočtu na projekt je 100 000 €, z časti  prostriedkov budú uhradené výdavky na 

prípravné práce – projekt, verejné obstarávanie, spracovanie štúdie uskutočniteľnosti, 

spracovanie monitorovacích správ a žiadostí o platbu projektu (návrh zmluvy je v prílohe 
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zápisnice). Je veľmi krátka doba na vykonanie všetkých potrebných prípravných prác, pretože 

termín na podávanie žiadostí o nenávratný príspevok je 27. 01.2016. Starostka vyzvala 

poslancov do diskusie k návrhu zmluvy na vypracovanie štúdie uskutočniteľnosti, ktorú  

obdržali všetci poslanci OZ pred zvolaním zasadnutia OZ. 

Diskusia poslancov: Poslanec OZ Bc. Jozef Hasko  - informoval sa o tom, že verejné 

osvetlenie nie je uvedené v názve  vydanej výzvy a či firma ESMO bude aj dodávateľom 

prác. Ing. Ján  Barčák odpovedal, že v názve nie je, ale je súčasťou aktivity č. 6 – investície 

súvisiace so zvýšením bezpečnosti a prevencie proti vandalizmu na verejných priestoroch,  

dodávateľom fa ESMO nebude, na práce bude vyhlásená verejná súťaž. Poslanec OZ Ervín 

Schmieger  sa opýtal Ing. Jána Barčáka, že kto ho za obec oslovil s touto výzvou. Ing. Barčák 

poskytol informáciu, že spoločnosť si niektoré obce ( Podhorie, Ovčiarsko, Horný Hričov 

a Lopušné Pažite) vybrala zo zoznamu obcí do 1 000 obyvateľov spracovaného  Štatistickým 

úradom k 31.12.2014, ktorý bol súčasťou výzvy. Následne navštívil starostku obce, s ktorou 

predmetnú výzvu prejednal a na základe jej rozhodnutia prizvala Ing. Barčáka na najbližšie 

zasadnutie OZ.  

 Ďalej sa poslanec OZ Ervín Schmieger   informoval, že ak  projekt nebude  schválený, či sa 

obci vráti oprávnený výdavok, ktorý obec musí uhradiť, t. j.  6 % z celkovej sumy vo výške 

3 000 €. Ing. Ján Barčák odpovedal, že v tom prípade uhradí oprávnený výdavok firma 

ESMO. 

Poslanec OZ Ing. Ľuboš Tóth sa informoval na kontaktnú osobu, kde by mohol získať 

referencie o firme. Ing. Ján Barčák odpovedal, že  sa môže obrátiť na p. Dlábika. 

Poslanec OZ Bc. Jozef Hasko sa ďalej informoval o rozširovaní verejného osvetlenia, napr. na 

hlavnej ceste cez obec – cesta III. triedy, kde v súčasnosti  verejné osvetlenie nevyhovuje 

normám. Ing. Ján Barčák odpovedal, že projektová dokumentácia bude vypracovaná v zmysle 

platných noriem – napr. výška stĺpov 7,5 – 12 m, na hlavnej ceste sa vzdialenosti medzi 

stĺpami  budú zhusťovať, osvetlené prechody pre chodcov. 

Poslanec OZ Ervín Schmieger  sa informoval o vysporiadávaní pozemkov pod stĺpy. Ing. Ján 

Barčák odpovedal, že stĺpy by mali byť na obecných pozemkoch, prípadne pozemok odkúpiť, 

prenajať vo verejnom záujme. Ďalej informoval, že pri znížení výšky projektu, zmení sa 

projektová dokumentácia a je možné dofinancovanie z finančných prostriedkov obce. 

Poslanec OZ Bc. Jozef Hasko poukázal na verejné osvetlenie  na zástavke Lány, zástavka nie 

je osvetlená, svetlo svieti pri Záhradnom centre Lány. Informoval sa, či bude možné v rámci 

projektu stĺp presunúť, prípadne osvetliť aj druhú stranu zástavky pri ceste III. triedy.  

Po poskytnutých informáciách a zodpovedaných otázok poslancov OZ p. Ing. Jánom 

Barčákom starostka vyslovila poďakovanie Ing. Jánovi Barčákovi za účasť a doporučila 

schváliť žiadosť. 

  

OZ zobralo na vedomie informácie Ing. Jána Barčáka, obchodného riaditeľa a.s. ESMO,  

Rosinská cesta, Žilina o výzve na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok 

 z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020, číslo výzvy 12/PRV/2015,  Opatrenie 7 –  

Základné služby a obnova dedín vo vidieckych oblastiach  

Podopatrenie 7.4 -  Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania  

miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a  

súvisiacej infraštruktúry 

aktivita č. 6  - investície súvisiace so zvýšením bezpečnosti a prevencie proti vandalizmu na 

verejných priestoroch  

a schválilo  žiadosť o nenávratný finančný príspevok z Programu rozvoja vidieka SR 2014 –  

2020, číslo výzvy 12/PRV/2015 s finančnými podmienkami v  návrhu zmluvy na  

vypracovanie štúdie uskutočniteľnosti.  
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7.  Nakladanie s majetkom obce – odkúpenie pozemku parc. KN „C“  č. 376/5 o výmere 

1 600 m2 

Starostka obce  oboznámila poslancov  OZ s návrhom ponuky predaja vlastníka pozemku  p. 

Jozefa Mikulíka  parc. č. KN „C“ č. 376/5 o výmere 1 600 m2, druh pozemku  orná pôda 

v k.ú. Ovčiarsko  (LV, mapa pozemku, ponuka prílohou zápisnice),  je to pozemok susediaci 

s pozemkom obce (futbalové ihrisko). Následne  odovzdala  slovo p. Jozefovi Mikulíkovi. 

P. Jozef  Mikulík, vlastník pozemku ponukol obci na predaj predmetný pozemok, ktorý podľa 

informácií starostky obce nie je zahrnutý v územnom pláne obce. Poslanec Ervín Schmieger 

sa zaujímal o cenu za pozemok. P. Jozef Mikulík navrhol cenu na predaj vo výške 30  € za 1 

m2. Navrhol možnosť ceny dohodou, zámenou za iný pozemok alebo na spoločné využitie 

s obcou. Pristúpil na zníženie ceny 25 € za 1 m2.  V prípade, že by obec neodkúpila pozemok,  

má záujem o využitie tohto pozemku na  vybudovanie skladových priestorov alebo na  

prevádzkovanie  ľahkej logistiky . 

Starostka obce  odpovedala, že obec nevlastní pozemky, ktoré by sa dali zameniť, obec nemá 

voľné finančné prostriedky v takej výške, cena je vysoká, zámer  schvaľuje OZ. Poslanci OZ 

diskutovali o ponúknutej cene za pozemok, cena je vysoká, inžinierske siete nie sú 

vybudované a v prípade napojenia na plánovaný viacúčelový objekt OFK majú obmedzenú 

kapacitu. Starostka obce vyzve vlastníka pozemku na ďalšie rokovanie o odkúpení pozemku.   

 

OZ zobralo na vedomie informáciu  vlastníka pozemku p. Jozefa  Mikulíka, Veľké Rovné 513 
 v k.ú. Ovčiarsko parc. č. KN „C“  376/5 o výmere 1 600 m2, druh pozemku orná pôda, 

pozemok umiestnený mimo zastaveného územia obce o ponuke na predaj obci Ovčiarsko 

a o možnom budúcom využití pozemku. 

 

8.  VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne  odpady a    

     drobné stavebné odpady  na rok 2016 – schválenie 

Starostka obce  predložila dôvodovú správu s návrhom uznesenia (príloha zápisnice).  

V súvislosti so zmenou  zákona č. 79/2015 Z.z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov vyplýva, že pôvodca drobného stavebného odpadu je povinný platiť obci poplatok, 

ktorý vyprodukoval pri bežných udržiavacích prácach. Obec je povinná v zmysle § 78 ods. 1 

písm. c) zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov určiť sadzbu poplatku za 

drobný stavebný odpad v rozpätí najmenej 0,015 € a najviac 0,078 € za kilogram. Vo VZN 

bola navrhnutá najvyššia sadzba poplatku 0,078 € za kilogram.  Poslanci OZ:  Ervín  

Schmieger, Bc. Jozef Hasko a Ing. Ľuboš Tóth diskutovali k predloženému návrhu VZN, 

navrhovali, aby si obec zakúpila vlastný kontajner alebo aby s firmou   ERPOS Žilina 

uzatvorila obec nájomný vzťah, v ktorom by boli  dohodnuté zmluvné podmienky. Starostka 

obce predložila  informáciu na odvoz drobného stavebného odpadu firmou T+T (príloha 

zápisnice),  ktorá bude za odvoz fakturovať za 1 tonu 43,84 + odvoz 1,20 €/km. Na 

požiadanie fa T+T pristaví kontajner na uvedený druh odpadu. VZN bolo vyvesené na úradnej 

tabuli a na internetovej stránke  15 dní  a neboli  prijaté žiadne pripomienky. 

 

OZ schválilo VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne  

odpady a   drobné stavebné odpady  na rok 2016.  

 

9.  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko na 1. polrok 2016 -  

      schválenie 
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Starostka obce ospravedlnila hlavnú kontrolórku obce Ing. Elenu Šutekovú a predložila na 

schválenie návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2016 (príloha zápisnice). Návrh plánu 

bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce Ovčiarsko.  

OZ schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2016 a poverilo     

Hlavnú kontrolórku obce v súlade s § 12  ods. 2 zákona č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole 

a vnútornom audite vykonať kontroly v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti. 

 

10.  Rozpočtové opatrenie č. 15/2015 

Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce   informovala prítomných  o zmene rozpočtovým 

opatrením č. 15/2015 zo dňa 11.12.2015.  

Starostka obce zdôvodnila  zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 637  004 – Všeobecné služby – digitálna evidencia hrobových miest, FK 0840 – 

Náboženské a iné spoločenské služby. Informovala poslancov OZ, že so   spol. Slovenská  

internetová, s.r.o. Žilina, Dolný Val č. 3 sa konalo stretnutie, na ktorom sa opätovne jednalo 

o rozsahu prác na  digitálnej evidencii hrobových miest,  boli predložené doterajšie materiály, 

ktoré obec používala a následne spol. predložila na upresnený počet hrobov na miestnom 

cintoríne novú cenovú kalkuláciu, o ktorej  starostka informovala  poslancov OZ. Ing. Ľuboš 

Tóth, poslanec OZ vyslovil názor, že za takýchto podmienok podporí schválenie.    

  

Rozpočtovým opatrením č. 15 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 178 315 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 178 291 €. Predpokladaný prebytok rozpočtu 

zostáva vo výške  24 €.  

OZ schválilo zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 15/2015 zo dňa 11.12.2015  ako 

celku  bez pozmeňujúcich   a doplňujúcich  návrhov.  

 

11.  Rôzne 

 Starostka obce odovzdala slovo p. Renáte Kováčikovej, ktorá odovzdala Žiadosť 

o vyrovnanie  dohodou s OcÚ Ovčiarsko doručený na zasadnutí OZ dňa 11.12.2015 

o 19.45 h (list je prílohou zápisnice) -  list, v ktorom žiada starostku a obecné 

zastupiteľstvo o dohodu vyrovnaním medzi obcou Ovčiarsko a spol. LK STAR,  s.r.o.  

Starostka obce informovala poslancov OZ, že s.r.o. LK STAR má voči obci podlžnosť vo 

výške 1000 €, navrhla aby bývalý nájomca odpratal bar zo zasadačky a ponechal bar 

s neporušenou stenou  s chladničkami v sále KD, a garníže nad oknami z dôvodu, že 

existujúce garníže boli odobraté bývalým nájomcom spolu so závesmi.   P. Renáta 

Kováčiková nesúhlasila so starostkou a znova potvrdila, že za 3 akcie, ktoré sa nekonali, 

nezaplatí. Poslanci  diskutovali, nesúhlasili so starostkou obce a navrhli,  aby bar v zasadačke 

bol ponechaný (aj vzhľadom na konanie obecného plesu)  a zo sály nech si bývalý nájomca 

zoberie  zariadenie  a predmetné veci v jeho vlastníctve tak, aby interiér sály bol čo najmenej 

poškodený a navrhli, aby nájomca zaplatil 1 poplatok za nájom vo výške 250 €. 

Starostka poukázala na to, že z priestorov  šatne bývalý nájomca zdemontoval chromovú tyč, 

ktorá patrila obci. Požiadala návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

OZ odporúča starostke obce, aby 

1. LK STAR, s.r.o. vyplatila za nájom  Obci Ovčiarsko  250,- € z dlžnej sumy 1 000,- €. 

2. LK STAR, s.r.o. vypratala všetky   zariadenia a predmetné  veci v jej  vlastníctve  

   v  termíne do 31.12.2015    tak,   aby  interiér  bol čo najmenej poškodený. 

3. LK STAR, s.r.o. ponechala Obci Ovčiarsko bar, ktorý sa nachádza  v zasadačke  kultúrneho  

   domu. 
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 Starostka obce informovala o prerokovaní výšky poplatkov za hrobové miesta a požiadala 

o  slovo predsedu finančnej komisie pri OZ,  aby predložil stanovisko k prehodnoteniu 

poplatkov za hrobové miesta na miestnom  cintoríne v Ovčiarsku (príloha zápisnice). 

Finančná  komisia vychádzala z výšky poplatkov platnej do 31.12.2015 a informácie 

o celkovom výbere poplatkov za predchádzajúce obdobie a výdavkov za rok 2015. 

Finančná komisia sa zhodla  na návrhu obdobia platnosti  vyberania poplatku na 2 roky 

s nasledujúcim návrhom výšky poplatkov:   

 

 

 Občania s trvalým pobytom 

v obci Ovčiarsko 

Občania s trvalým pobytom 

mimo obce Ovčiarsko 

Jeden hrob 5  € 15 € 

Dvojhrob 9 € 30 € 

Detský hrob 2 € 2 € 

Urnový jeden hrob 3 € 10 € 

 

OZ schválilo navrhnutú výšku poplatkov za nájom hrobových miest na miestnom cintoríne na 

obdobie 2 rokov. 

 

Darina Ninisová, starostka obce 

 Starostka obce informovala, že je zverejnený oznam o výberovom konaní na pracovníka 

do spoločného stavebného úradu, nakoľko terajší pracovník je dlhodobo práceneschopný. 

Starostka obce poďakovala p. Jánovi Hrazdírovi, konateľovi  fa Benatech s.r.o. Peklina za 

sponzorský príspevok vo forme údržby vianočného stromčeka v priestore pred obecným 

úradom  a zapožičanie  plošiny pri údržbe stromčeka.ich výmene. 

 Združenie Ovčiarsko dokončilo práce pri výstavbe bezpečnostného chodníka 

k 30.11.2015. V súčasnosti sa ukončujú práce na začiatku chodníka, ktoré neboli súčasťou 

stavebného povolenia NDS, a.s.. Starostka vyslovila poďakovanie fa Strabag, ktorá tieto 

práce zafinancovala. Konkrétne Ing. Ľubošovi Macurovi. Kolaudácia bezpečnostného 

chodníka bude zároveň so stavebným objektom D 1 Hričovské Podhradie – Lietavská 

Lúčka. Vstup na bezpečnostný chodník bude označený – Použitie na vlastné riziko 

z dôvodu, že nie je skolaudovaný. 

 Poľná cesta Na Viešky  bola upravená. Bol dovezený makadam, ktorý bol  zapožičaným 

mechanizmom od fa Strabag rozhrnutý. Tiež vyslovila poďakovanie Ing.Ľubošovi 

Macurovi, ktorý zapožičal bager bez nároku na finančné prostriedky. Starostka obce 

vyslovila poďakovanie poslancom OZ Ervínovi Schmiegerovi a Jurajovi Čillíkovi, ktorí 

boli  nápomocní pri týchto prácach. 

      Poslanec OZ Ervín Schmieger vo svojom príspevku, poukázal na to, že by bolo  

      potrebné ešte priviezť aspoň 3 nákladné autá makadamu, aby  sa predišlo poškodeniu už  

      upravenej  cesty. 

  V sobotu 5.12. 2015 bola akcia Mikuláš, na ktorej sa zúčastnili poslanci OZ: Monika 

Habáňová, Ľuboš Hoferica, Ervín Schmieger a Juraj Čillík. Starostka vyslovila 

poďakovanie poslancom  a zároveň aj kritiku niektorým poslancom z dôvodu, že toto bola 

akcia Obce a nie MŠ.  

 Ohňostroj  s privítaním Nového roka 2016 sa bude konať 01.01.2016 o 17.00 hodine, 

poslanci zabezpečia materiál na ohňostroj v hodnote 250 €.  

 Trojkráľový stolnotenisový turnaj v januári 2016 – zatiaľ nie je potvrdený termín od 

predsedu OFK Ovčiarsko. 
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 Oplechovanie zástavky SAD bude vykonané, spol. MASLEN Badín oplechovanie 

zrealizuje pre obec sponzorsky v sume 343,67. Materiál je už privezený do obce.  

 Obecný ples – 16.01.2015. Starostka oznámila poslancom OZ, že organizáciu plesu 

prenecháva z osobných dôvodov na poslancov, s čím poslanci OZ súhlasili. 

      Poslanec OZ Ervín Schmieger  upozornil na skutočnosť, že v obci  Bitarová sa bude konať  

      v tom istom termíne ples, nebudeme mať možnosť zapožičať od obce Bitarová stoly.        

      Navrhol, že bude potrebné zaobstarať  stoly, na ktoré už bolo v minulosti schválených 800  

      €. 

OZ zobralo na vedomie informácie starostky obce. 

 

12.  Interpelácia poslancov OZ 

 

Ing. Ľuboš Tóth,  poslanec OZ 

- diskutoval k vyjadreniu starostky obce na minulom OZ, na ktorom  prisľúbila poslancom, že  

   ich o ďalších krokoch postupnosti prípravy výziev bude informovať.  Zaujímal sa aký je  

  stav prípravy projektov a akú aktivitu p. starostka   vyvinula.   

Starostka  odpovedala, že na budúci týždeň bude kontaktovať  spoločnosť, ktorá by mala 

pripravovať dokumentáciu k predloženým výzvam a následne bude informovať poslancov 

OZ. 

 

- Ďalej poukázal na § 11 Zákona o obecnom zriadení, že OZ má právo      

   určovať  zásady hospodárenia s majetkom. 

Starostka obce odpovedala, že VZN je na Okresnej prokuratúre na preskúmanie zákonnosti. 

 

- Nesúhlasí s tým, aby obec pri získavaní ponúk pokračovala  doterajším spôsobom. Navrhol,  

  aby  boli ponuky získavané takou formou, aby sa zvýšila pravdepodobnosť, že obec získa čo  

  najviac ponúk. Medzi požiadavky patria najmä: 

   -   Zverejňovanie výziev na predkladanie ponúk pre obec k obstarávanej službe alebo tovaru    

       pri prieskumoch trhu na obdobie dlhšie ako 3 – 5 dní, 

   - Zverejňovanie výziev nielen na obecnej stránke ale na elektronickom trhovisku  

      a prípadne na niektorom z komerčných serverov, ktoré boli pre tento účel vytvorené, 

   - Pri získavaní cenových ponúk by sa mohli poslanci OZ podieľať formou oslovenia   

      podnikateľských subjektov a prispieť tak k dosiahnutiu čo najnižšej  

      ceny pre obec, 

   -  Zverejniť informáciu o výzve na predkladanie ponúk aby sa mohli v čo    najvyššej miere  

      prihlásiť  aj miestni podnikatelia, prípadne aby sa mohli na získavaní    ponúk podieľať aj  

     ďalší  občania, 

Starostka obce  odpovedala, že  pri predkladaní výziev na cenové ponuky  ako štatutár 

postupuje v súlade so zákonom o verejnom obstarávaní.  

Poslanec Ing.  Ľuboš Tóth jej odpovedal, že ak nebudú obstarávania služieb a tovarov 

vykonávané transparentne a bude pokračovať súčasný spôsob, keď sa výzvy na predkladanie 

ponúk zverejňujú len na obecnej stránke na tri dni, prípadne viac ak sa zverejňujú aj počas 

víkendu, tak žiadne návrhy a cenové ponuky predložené pani starostkou nebude schvaľovať. 

 

Ervín Schmieger, poslanec OZ 

- informoval sa, či je uzatvorená zmluva na zimnú údržbu obce a za akých podmienok.  

  Konštatoval, že  v ponuke, ktorú predložila starostka obce na základe zverejnenej výzvy na    
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  zimnú údržbu miestnych komunikácií bola  cena  práce  pri odhŕňaní   snehu  vyššia o 100 % 

  a viac na hodinu,  a pri posype až o 200 %   a viac v porovnaní s minulým obdobím. Ďalej  

  konštatoval, že on a aj ostatní poslanci odporučili starostke obce aby ďalej rokovala so  

  subjektom Agrodružstvo Bánová o znížení ceny, čo sa neudialo. 

Starostka obce odpovedala, že zmluva je uzatvorená za podmienok stanovených v cenovej 

ponuke predloženej  na základe výzvy,  o ktorej boli poslanci OZ informovaní na 

predchádzajúcom zasadnutí OZ. 

 

- informoval sa o pokračovaní vo veci rozkopového povolenia Ing.  Bárdyho. Navrhol, že  

   máme komisiu na riešenie priestupkov a sťažností a odporučil jej súčinnosť pri práci  

   a informoval   starostku obce o možnostiach  pri riešení tohto problému.  

Starostka  obce informovala, že Ing. Bárdy  bol vyzvaný  písomne k predloženiu žiadosti 

o rozkopové povolenie.  

 

Bc. Jozef Hasko, poslanec OZ   

- poukázal na to, že starostka obce doteraz nevykonala verejné obstarávanie na Materskú  

  školu,  ktoré jej bolo uznesením doporučené, 

Starostka odpovedala, že vie o tom ale nebude súhlasiť s vykonávaním prác cez školský rok 

z hľadiska bezpečnosti detí Materskej školy. 

 

- žiadal vysvetlenie od starostky obce, prečo nepožičala stan a stolové súpravy v sobotu    

  21.11.2015 o ktoré ju  požiadala poslankyňa Monika Habáňová, 

Starostka odpovedala, že akcia nebola ohlásená ani ako súkromná ani obecná, a stan sa 

nepožičiava na žiadne súkromné akcie tak, ako to bolo dohodnuté. 

 

 

13.  Diskusia 

Diskusia sa nekonala. 

 

14. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ  

 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21.40 h. 

 

V Ovčiarsku dňa 10.12.2015 

Zapísala: Mária Isteníková        

 

Overovatelia:   Ervín Schmieger                                   ......................................   

 

                         Bc. Jozef Hasko                            ......................................    

   

        

 

 

 

 

 

         ................................................. 

             Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                         starostka obce 


